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Vraagnr. Pagina Programma/ onderwerp Fractie Vraag Antwoord
1 21 2 / Openbare verlichting SGP Per 31-05-2020 is de GR beeidigd. De utitredingsvergoeding is 

vastgesteld op € 41.109. De bijdrage Kwrd in begroting Ovl is € 34.470. 

Nu wordt € 181K tlv IBOR gebracht. Graag onderbouwing.

Het betreft hier nagekomen facturen voor verlichting vanuit  oude 

(MJOP) projecten, waarvan de investeringskredieten reeds zijn 

afgesloten. Deze kunnen niet meer op de projectkredieten geboekt 

worden. Deze worden nu op de exploitatie geboekt. Het betreft oude 

projecten, te weten: Bomenbuurt BA, Nijverheidsweg Stolwijk, Vlisterweg 

Sch, Centrum Stolwijk, Julianastraat BA en Hooijkaas Sch.

2 34 5 / Aanpassingen 

gemeentelijke gebouwen, 

corona maatregelen

SGP De toelichtende tekst suggereert dat er 250K nodig is voor sporthallen 

en 350K voor werkplekken en vergaderruimtes. Dit zou optellen tot 

600K. Bij saldo staat echter -350K. 

Er is totaal 350K nodig, 220K voor de sporthallen en 130K voor 

werkplekken en vergaderruimten.

3 34 5 / Aanpassingen 

gemeentelijke gebouwen, 

corona maatregelen

SGP Waarom wordt dit budget niet onttrokken uit de Corona-gelden die we 

van het Rijk ontvangen?

In de eerste 2 tranches van het coronasteunpakket zijn nog geen 

middelen beschikbaar gesteld voor de aanpassing van gemeentelijke 

gebouwen. Daarom ontrekken we deze lasten vooralsnog niet aan de 

corona-gelden.

4 39 6 / 610 Samenkracht en 

burgerparticipatie

SGP Welke instellingen hebben naast Concordia en het Cultuurhuis óók 

liquiditeitsproblemen?

Op dit moment heeft hebben enkele instellingen zich bij ons gemeld met 

knelpunten. Wij zijn met deze organisaties in overleg. 

5 39 6 / Samenkracht en 

burgerparticipatie

SGP Waar kan de toelichting op dit taakveld worden gevonden? Onderaan pag 39 dat doorloopt op pag 40.

6 39 6 / 682 Geëscaleerde zorg 18- SGP De toelichting op pag. 40 verklaart vooral 2020. De jaarschijven 2021, 

2022 en 2023 wijzigen ook aanzienlijk. Wat is daarvoor de verklaring? 

En is het mogelijk om in de toekomst dit soort wijzigingen in het 

meerjarenperspectief ook kort toe te lichten?

De stijging van de meerjarenraming betreft de raming van de lasten, op 

dit taakveld het onderdeel voogdij 18. Het betreft de aanpassing van prijs 

en aantallen.  ( Daar staat 300.000,- tegenover uit een verhoging van de 

integratie-uitkeringen sociaal domein. Dit is toegelicht in de RIB 

meicirculaire in de bijlage (pagina 60)). Voor 2021 is het voorstel voor € 

142.000 jeugdbescherming en jeugdreclassering toegelicht.

7 49 7 / Minicontainers SGP Hoeveel minicontainers en papiercontainers worden overgenomen? 

Deze zijn toch financieel en economisch afgeschreven?

Het gaat om circa 11.700 minicontainers. Het merendeel van deze 

containers is in 2014 en 2016 aangeschaft. De afschrijvingstermijn is 15 

jaar. 

8 49 7 / Minicontainers SGP De toelichting lijkt niet te sporen met het genoemde saldo van -300K. 

Wat is juist?

Betreft een fout in de tekst van de toelichting. Dat moet zijn een 

investeringsbudget van € 300.000.- beschikbaar te stellen. 

9 57 Overzicht reserves SGP Wat is de oorzaak van de afname AR vrij vermogen met ca 5,5mio (ca 

37%) in 2020?

De oorzaak van deze afname heeft te maken met besluiten die uw raad 

in verschillende raadsvergaderingen heeft genomen waaronder ook de 

begroting 2020, jaarrekening 2019 en 1e tussentijdse rapportage 2020. 

Een aantal voorbeelden hiervan zijn: project uitvoering fietspad F441 € 

490.000, cofinanciering vernieuwing en gebiedsgericht werken (regio 

project) € 550.000 en resultaat 1e tussentijdse rapportage 2020 € 

2.124.000

10 58 Overzicht voorzieningen SGP Wat is oorzaak van de afname van voorziening IBOR met per saldo ca 

8,5mio (ca 45%) in 2020?

Wanneer u in de begroting een projectkrediet voteert met dekking uit de 

voorziening IBOR geeft dit een claim ten laste deze voorziening op 

begrotingsniveau in het jaar waarin deze is vastgesteld. Bij de 

jaarrekening worden de werkelijke lasten verantwoord en indien nodig 

wordt voorgesteld om de nog lopende projectkredieten over te hevelen 

naar het nieuwe begrotingsjaar. Dit is het onderhanden werk waarvan de 

dekking reeds geclaimd staat in de voorziening IBOR. Doordat de 

uitvoering van civiele projecten in de praktijk een langere doorlooptijd 

hebben dan de gevoteerde jaarschijf, wordt het restant projectkrediet 

opgenomen als onttrekking in jaarschijf 2020. Dit samen geeft een 

onttrekking van 13,5 miljoen. Pas als de gehele 13,5 miljoen wordt 

uitgegeven in 2020 geeft dit een daling van 8,5 miljoen in de voorziening. 

Wat conform beheerplan is.  

Vanaf de projecten 2020 is gestart met het gefaseerd weergeven van de 

onttrekking in de lopende jaarschijven gekoppeld aan de geplande 

uitvoering. Op deze manier is het verloop van de voorziening nog beter 

te volgen per jaarschijf en geeft dit een reëler beeld van de te 

verwachten onttrekking per jaarschijf. Dit verkleint voor u het verschil 

tussen begroting en jaarrekening.

11 29 420 onderwijshuishvesting ChristenU

nie

Klopt het normbedrag van 70,00 euro? Of moet dit 70.000 euro zijn? Het betreft een type-fout, het juiste bedrag moet 70.000,- zijn. Het bedrag 

is wel juist verwerkt in de begroting.

12 5 PK Waarom wordt de verkoopopbrengst vastgoed van 1,8 miljoen in de 

reserve verkoop gemeentelijk vastgoed gestort en niet in de algemene 

reserve?

In uw vergadering van 7 maart 2017 heeft u een algemene reserve 

gemeentelijk vastgoed ingesteld, waarin de verkoopopbrengst met de 

resterende boekwaarde wordt vereffend. De opbrengst vloeit na 

afronding van het project terug in de algemene reserve.

13 21 Verkeer, vervoer en 

waterstaat

PK Waarom zijn de lasten van de openbare verlichting niet volledig 

geraamd?Was dit dan niet te voorzien?

Zie het antwoord op vraagnummer 1. 

14 29 Onderwijs PK Jaarlijks wordt een rijksbijdrage ontvangen voor het 

onderwijsachterstandenbeleid. Deze bijdrage was niet toereikend voor 

de voorschoolse voorzieningen etc. De rijksbijdrage is fors verhoogd en 

alle taken kunnen nu wel worden uitgevoerd. Graag een toelichting dat 

een bedrag van € 82.000 van de toegevoegde gemeentelijke middelen  

structureel kunnen worden afgeraamd. Hoeveel was de totale 

structurele gemeentelijke bijdrage par jaar?

Sinds 2019 werkt het Rijk met een nieuwe verdeelmethodiek, wat heeft 

geleid tot een hogere (geoormerkte) uitkering voor onze gemeente. Er is 

hiermee voldoende dekking vanuit de huidige rijksbijdrage om de 

wettelijke taken uit te voeren. Hierdoor is een extra gemeentelijke 

bijdrage niet meer nodig. De totale structurele gemeentelijke bijdrage 

was € 82.000 per jaar.

15 33 Sport, cultuur en recreatie PK Het huurcontract mat Amicitia wordt opgezegd. Waarom? Wat betekent 

dit voor de verenigingen? Zijn er alternatieve passende ruimtes?

De overeenkomst van 12 jaar liep op 25 maart 2020 van rechtswege af. 

Deze is niet verlengd omdat met deze constructie er sprake is van een 

verkapte subsidie. Met het opzeggen van de overeenkomst komen de 

verenigingen in dezelfde situatie als andere verenigingen in onze 

gemeente. De meeste gebruikers hebben alternatieve ruimte gevonden. 

Een paar grote verenigingen die geen alternatief konden vinden 

ontvangen een overbruggingssubsidie tot eind 2021 in afwachting van 

opstellen beleid maatschappelijke voorzieningen.

16 46 Volksgezondheid en milieu PK Waarom worden de voorlopige bevindingen van het onderzoek naar 

een nieuwe milieustraat nu al ter informatie aan de commissie/raad 

gepresenteerd?

Per RIB (5 nov. 2019) is aangekondigd met de raad in gesprek te gaan 

over de vervolgstappen om te investeren in vernieuwing van het 

afvalbrengstation.

17 49 PK Waarom worden alle inzamelmiddelen voor afval van Cyclus 

overgenomen? Het levert amper financieel voordeel op. De 

afschrijvingslast blijft gelijk.

Alle inzamelmiddelen voor afvalbeheer zijn in eigendom van KRW. 

Een aantal minicontainers Rest en GFT uit voormalige gemeenten 

Schoonhoven en Bergambacht is nog niet door Cyclus overgedragen 

aan de gemeente.

18 51 Volkshuisvresting etc. PK Welke grotere projecten stagneren door de coronacrisis? In grotere projecten (Galgoord, Schoonhoven Noord, Spoorzone) ligt 

stagnatie op de loer door met name de belemmeringen op het gebied 

van communicatie en participatie van bewoners/belanghebbenden. Wij 

ontwikkelen momenteel goede oplossingen, bv via webinar en/of het 

maken van een film.


